

全方位的多渠道展前宣传方案，PCIM Asia 2020 为您量身定制！

Product Showcase - Maximize your products exposure before PCIM Asia 2020 !

为了更全面地推广您的展品，主办方将制作一系列 PCIM Asia 2020 官方宣传资料（包括：展前预览、定制 EDM、展会会刊等）。上述宣传资料将通过电邮和直邮的方式发送给专业观众。

宣传资料的信息收集截止时间为 **2020 年 4 月 30 日**，请在此日期前填妥下页回执并通过电邮方式提交至 jophy.tan@china.messefrankfurt.com 或联系您的销售同事。

To promote your products well known to the potential buyers worldwide, we are going to produce a series package of Publication Materials (including but not limited in **Show preview, Tailor-made eDM, Fair Catalogue of PCIM Asia 2020**) that would feature your product presentation. This package will be produced both in electronic and printed version and delivered to potential visitors in effective timeline.

To enjoy this **FREE value-added visitor promotion opportunity**, please complete the below sheet and return it to the organizer office by the **Deadline: April.30 2020** via email to jophy.tan@china.messefrankfurt.com or your sales representative.

展位号 / Booth No.	
公司名称	
Company Name	
公司地址	
Address	
电话 / Tel	国家代码-区号-电话 / Country code-city code-phone number
传真 / Fax	国家代码-区号-电话 / Country code-city code-phone number
刊物宣传电子邮箱 / Email for publication	(如展商不愿意刊登电子邮箱，则无须填写 / Pls ignore this option if you don't want to publish the email)
公司网站 / Website	

<p>公司中文简介 (100 字以内)</p>	
<p>Company Profile (100 words max.)</p>	

序号 No.	产品或技术名称	产品或技术中文介绍	Product or Technology Introduction
1			
2			
3			

备注：产品图片请以附件形式随表格一起发送至邮箱，图片文件请以产品命名。

Remark: Please send the product picture with the form as attached to the email.

展品范围（可多选）

Exhibiting Topics (Multiple Selections)

1. 功率半导体元件及模块 Power Semiconductor components and modules	2. 被动元件 Passive Components
3. 散热管理 Thermal Management	4. 传感器 Sensors
5. 装配和子系统 Assemblies and subsystems	6. 电子元件 Electrical devices
7. 集成电路 Integrated circuits	8. 电磁及磁性材料 Coil and magnetics materials
9. 功率转换器 Power Converters	10. 电能质量和能源储备 Power quality and energy storage
11. 测量和检验 Test & Measurement	12. 软件开发 Development software
13. 咨询及服务 Information & services	

产品应用范围

自动化 Automation	电动汽车 E-mobility
工业电子 Industrial Electronics	光伏 Solar Energy
轨道交通 Rail + Traction	消费电子 Consumer Electronics
航空航天 Aerospace	电力供应 Power Supply
照明 Lighting	电机工程 Electrical Engineering
医疗电子 Medical Electronics	通信 Communications
计算电子 Computing Electronics	汽车工程 Automotive
电机驱动控制 Motor Control Drives	风能 Wind Energy

多媒体素材 Multimedia Materials

1. Please never forget to attach your Company Logo! (JPG form & Size above 300 dpi)
请随此表格附上您的公司品牌图标 **Logo!** (**JPG 格式&300dpi 以上**)
2. Promotional video or advertising film, please attach the video link.
若公司具有宣传短片或广告片, 请提供视频链接!

视频链接地址/Video Link:
3. Please attach QR codes of Wechat/ Linked-in/ Twitter or provide other social media information.
若公司具有微信公众号、领英、推特等媒体账号, 请附上二维码或者其他相关信息。
4. Authorized the organizer to repost the publication from company media platform to PCIM Asia official media platform.
允许主办方转载企业微信、领英、推特等账号上发布的内容到PCIM Asia 官方平台。

Yes 是 No 否

您是否有兴趣参加以下PCIM Asia 现场活动: (选填)

PCIM Asia will establish onsite concurrent programs. Will you be interested in the following program: (Optional)

1. PCIM Asia 国际研讨会 / PCIM Asia Conference
2. 电力电子应用技术论坛/ Power Electronics Applied Technology Forum
3. 行业论坛/ Industry Forum

请勾选您所感兴趣的同期活动, 我们后续将给您提供更详尽的活动详情。

Please indicate your interest, and we will follow up with you regarding on the details of participation.